
Referat Rotarymøte 28.01.2020 
 

President Dagny ønsket vel møtt til rotaryanere og gjester. En spesiell velkomst til dagens 

foredragsholder 

Tor Øyvind Fjeld. 

Ukens Fødselsdager: 

                                 Finn Gjems 

                                 Bjørn Berntsen 

 

Styret har arbeidet med endringer av klubbens vedtekter. Utkast blir sendt til 

medlemmene og dette blir 

tatt opp på møte 3.mars. 

Inge Storberget presenterte kveldens foredragsholder Tor Øyvind Fjeld som skulle snakke 

om emnet:  

 

                                       " EVENTYRET Ø.M. FJELD " 

 

Tor Øyvind Fjeld takka for invitasjonen og gav en fyldig og livfull skildring av 

eventyret Ø.M. Fjeld. Fra faren 

Øyvind Martin Fjeld kom til Kongsvinger i 1945 og til dagens konsern med en 

eieromsetning på 7,5 mrd.kr 

 

Konsernet Ø.M. Fjeld holding eies i dag av Tor Øyvind Fjeld jr. 

Øyvind var fagutdanna murer og etter å ha arbeidet 1 år i kraftlaget ble han ansatt 1 år 

på Seter. Deretter var 

det Vardåsen som i en 10 års periode var viktigste arbeidssted. Gunnar Melby ble ansatt 

som første i administrasjonen og i 1958 ble første blokka bygd for KOBBL. Arbeidet for 

KOBBL pågikk i 45 år og var basen for opparbeidinga av Ø.M. Fjeld entreprenørselskap. 

SIVA var en viktig utbygging i samme periode og ca. 150.000 m2 industrilokaler ble bygd. 

DYNO var siste store 

utbygging. 

1990 var det slutt på SIVA og slutt på KOBBL. Ø.M. Fjeld fikk noen problemfylte år hvor 

det å beholde nøkkelpersonell var prioritert. 

1994 kom Gardemoen inn og Jessheim ble det største markedet for Ø.M. Fjed og har 

vært det lenge. Kongsvinger står for 10% av omsetninga. 

2020 ble Kvinge ansatt som administrerende direktør i entreprenørselskapet og Wito ble 

kjøpt. 

Entreprenørselskapet Ø.M. Fjeld har i dag 500 ansatte hvorav 275 er fagarbeidere. 

Bedriften har meget bra tilgang 

på lærlinger og omsetter for 3,6 mrd. i året. 

KB gruppen, hvor en rekke bedrifter og eiendommer er plassert eies med 43% av ØMF, 

43% av R. Holth og 14% av 

E. Veiby: KB1 omsetter for 3,1 mrd. og KB2 omsetter for 3,7mrd. i året. 

 

http://mrd.kr/


Når det gjelder den videre utvikling i Kongsvinger ser Tor gode muligheter, men skulle 

gjerne ønsket noe mer "GO". 

Haugekvartalet anser Tor som starten på utviklingen av Midtbyen og den har store 

muligheter. Gjemselund er  

meget interessant. Hotellet er på gang, men er et risikoprosjekt. Det foreligger også 

ideskisser på helsehus. 

Et meget interessant foredrag ble avslutta med spørsmål og svar. 

Presidenten overrakte en liten gave som takk til foredragsholder. Minnet om neste møte 

med overrekkelse av 

Paul Harris til Toralf Metveit og ønsket vel hjem. 

 

 Referent Jens Njøsen 
 


